
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2009-12-10, § 25 

 

 Tid Torsdagen den 10 december 2009 kl 16.35 – 17.00 
   

 Plats Sessionssal A och B, Tekniska Nämndhuset 
   

 Justerat 17 december 2009 

  

 

 

Ulla Hamilton Jan Valeskog 

  

Närvarande 

 
Ledamöter: 

 Ulla Hamilton (M), ordförande  

Jan Valeskog (S) vice ordförande  

 

Berthold Gustavsson (M)  

Tord Bergstedt (M)  

Annika Davidsson(M)  

Inge-Britt Lundin (FP)  

Annika Ödebrink (S)  

Jimmy Lindgren (S)  

Birgit Marklund Beijer (S)  

Mats Lindqvist (MP)  

Kajsa Stenfelt (V)  

 
Ersättare: 

 Christoffer Kuckowski (M)  tjänstgörande 

Inga-Lill Larsson (M) tjänstgörande 

Per Johansson (FP)  

Milly Namiro Darlsson (S)  

Margareta Stavling (S) 

Jonas Larsson (S)  

Sebastian Wiklund (V)  

 
Tjänstemän: 

 Trafikdirektör Magdalena Bosson och nämndsekreteraren Åse Geschwind. 

Vidare tjänstemännen vid kontoret Birgitta Björk, Ted Ell, Staffan Forsell, Karin 

Hebel, Lars Jolerus, Ulla Ritzén och Marita Söderqvist samt biträdande 

borgarrådssekreteraren Magnus Thulin från roteln. 

 

 

 

 

 

 

 



  

 

 
 § 25 

Möjligheten att inrätta ett holkprogram. Skrivelse till 

kommunstyrelsen. Svar på remiss 
Dnr T2009-000-03037 

Protokollsutdrag 

 

Beslut 

Trafik- och renhållningsnämnden beslutar enligt kontorets förslag: 

 

1 Trafik- och renhållningsnämnden godkänner och överlämnar kontorets utlåtande 

 som svar på remissen till kommunstyrelsen. 

 

Ärendets handling   

Trafikkontorets tjänsteutlåtande i rubricerat ärende från den 22 november 2009. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 

Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 

Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av Mats Lindqvist (MP) enligt följande: 

 

Trafik och renhållningskontorets tjänsteutlåtande visar på att kontoret behöver 

skaffa sig en sammanhållen ekologisk kompetens, vilket vi påpekat flera gånger 

tidigare. Många av de värdefullare naturområdena inom staden saknar 

skötselplaner. De skötselplaner som finns är upprättade i början av nittiotalet och 

behöver uppdateras. Det finns i dag skötselplaner som beskriver naturområden 

som inte längre finns kvar på grund av exploatering. Vidare behöver 

utredningsarbetet rörande skydd av värdefull natur vid exploatering moderniseras 

till att nå upp till åtminstone europeisk standard. Förslaget att utöka samarbetet 

med skolor och förskolor är bra, men mycket få av dessa har i dag tid eller 

resurser att lägga på naturprojekt. Förslaget att samarbeta med naturskolan i 

Eggeby gård är bra, men förutom den i privat regi drivna naturskolan i 

Kyrkhamn, Hässelby, så är de övriga naturskolorna i stadens olika delar 

nedlagda. Slutsatsen att inget särskilt holkprogram behövs eftersom så många 

andra sätter upp holkar är märklig. Den ger inget svar på huruvida vilka slags 

holkar som behöver sättas upp. Talgoxar och Blåmesar gynnas i hög grad av de 

holkar som sätts upp. Men dessa är inga hotade fågelarter. Inte heller Duvhök, 

som det hänvisas till i texten, är särskilt hotad.  

 

Det är däremot ugglor och fladdermöss, vilka är nyttiga 

skadedjurs/skadeinsektsbekämpare. Att odla mat till fåglar på Årstafältet är bra, 

men vad vill man göra på Högdalstopparna, vilka vår och höst är Stockholms i 

särklass bästa fågelskådningsområde? 

 

 

 
 

    Vid protokollet 



  

    Åse Geschwind 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


